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Algemeen Bestuur Sabewa Zeeland 
 
Verslag van de vergadering van het algemeen bestuur van SaBeWa Zeeland op 12 april 2024 om 09:30 
uur in ruimte 4.17 links. 
 
 

Naam Deelnemer Aanwezig Afwezig 

Dhr. Witkam Gemeente Borsele X  

Dhr. Meulblok Gemeente Goes X  

Dhr. Steijaert Gemeente Hulst X  

Dhr. Herselman (voorzitter) Gemeente Kapelle X  

Dhr. Van der Hoest Gemeente Reimerswaal X  

Dhr. Simons Gemeente Sluis X  

Dhr. Van Hulle Gemeente Terneuzen X  

Dhr. Hoek Gemeente Tholen X  

Mevrouw Michielsen Waterschap Scheldestromen X  

Dhr. Van den Dobbelsteen (directeur) Sabewa Zeeland X  

Mevr. Buwalda (bestuursondersteuning) Sabewa Zeeland X  

 
1. Opening en mededelingen 

De heer Herselman opent de vergadering en heet iedereen welkom. Mevrouw Michielsen vervangt van-
daag de heer Poppelaars. De heer Simons is de nieuwe wethouder van gemeente Sluis. Hij stelt zich 
voor.  
 

2. Mededelingen 
 
Voortgang aanslagoplegging 2024: de niet-deelnemers hebben inmiddels de aanslag ook ontvangen. 
Het aantal inkomende telefoontjes is behapbaar. Burgers vragen naar aanleiding van een artikel van 
VEH naar een taxatiekaart. Dit veroorzaakt wat extra werk. Tot nu toe zijn er 4.600 bezwaren ontvan-
gen. Dit aantal kan nog stijgen in verband met aanslagen die later verstuurd worden dit jaar. De ver-
wachting is dat er aan het eind van het jaar 6.000 bezwaren zijn ontvangen. Er is nog steeds sprake 
van stijgende prijzen in de woningmarkt. De uit te keren proceskostenvergoeding is door een wetswijzi-
ging verminderd naar een kwart. Wel komt nog steeds ongeveer de helft van de bezwaren binnen via 
NCNP bureaus. Met de nieuwe bezwarentool zijn de bezwaren goed af te handelen. De heer Hoek 
vraagt of er veel bezwaren komen uit de gemeenten met een hoge stijging van de WOZ-waarde. Dat is 
nog niet geanalyseerd. Dit zal de volgende AB vergadering (27 juni) aan bod komen.   
 
Aanhouden kwijtscheldingsverzoeken: de verhoging van de huurtoeslag zorgt voor een hoger inkomen 
waardoor sommige burgers niet meer in aanmerking komen voor kwijtschelding. Op advies van de VNG 
worden deze kwijtscheldingsverzoeken nu aangehouden totdat er landelijk is besloten wat er mee te 
doen. 
 
GR markt Zeeuws-Vlaanderen en Oosterschelderegio: deze vinden plaats op respectievelijk 15 mei en 
22 mei a.s. Tijdens deze GR markten kunnen GR-en hun begrotingen toelichten aan raadsleden. Op 15 
mei zal de heer Van Hulle hierbij aanwezig zijn namens het DB van Sabewa Zeeland. Op 22 mei zal de 
heer Herselman aanwezig zijn.  
 

3. Vaststellen van de notulen de vergadering van het Algemeen Bestuur van 23 februari 2024 
 
Pagina 1: geen opmerkingen; 
Pagina 2: geen opmerkingen; 
Pagina 3: geen opmerkingen; 
Pagina 4: geen opmerkingen. 
 
De notulen worden vastgesteld. 
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4. Actielijst van de vergadering van het Algemeen Bestuur van 23 februari 2024 

 
Deelnemers digitale bijeenkomst Waarderen: een overzicht is gedeeld met de AB leden. De actie kan 
van de lijst af. 
 
Besluitvormend 
 

5. Jaarrekening 2023 en voorgenomen resultaatbestemming 
De heer Van Vugt en mevrouw Van de Linde van Deloitte Accountants sluiten bij de vergadering aan. 
Deloitte accountants heeft een goedkeurende controleverklaring afgegeven. De heer Van Vugt geeft 
aan dat er vorig jaar stevig is ingezet op de kwaliteit van de bedrijfsvoering. Hier is veel waardering 
voor. Er zijn duidelijk resultaten. Er zijn stappen gezet in de beschrijving van de financiële processen, 
en de kwaliteit van de bedrijfsvoering. Er is een enorme hoeveelheid bezwaren weggewerkt met een 
innovatief platform. De uitdaging is om dit de komende periode vast te houden. De kwaliteit van data, 
digitalisering en innovatie blijven belangrijk.  
De rechtmatigheidsverantwoording is dit jaar voor het eerst door de directie/DB van Sabewa Zeeland 
gemaakt. Deze voldoet aan de eisen. Er is wel sprake van onrechtmatigheid volgens de heer Van Vugt. 
Er zijn baten die eerder gemeld hadden kunnen worden. En de overschrijding van het budget zonder 
begrotingswijziging is tevens onrechtmatig. Deze is ontstaan door het grote aantal ingediende bezwa-
ren. De onrechtmatigheid is wel acceptabel. 
De heer Herselman geeft aan dat dit een bewuste keuze is geweest. De vraag is of er dit jaar ook weer 
voor gekozen wordt. Om het proces niet te vertragen is dit wenselijk voor Sabewa Zeeland. Maar het 
ministerie van Binnenlandse Zaken hecht erg aan de methode van begrotingswijzigingen. 
De heer Van Hulle stelt voor om pragmatisch hiermee om te gaan. Door de meldingen van overschrij-
dingen die Sabewa Zeeland maakt gedurende het jaar, wordt het inzichtelijk. De heer Van Vugt geeft 
aan dat sommige gemeenteraden er echt een issue van kunnen maken. Zij willen vooraf geïnformeerd 
worden. De heer Hoek merkt op dat er in Zeeland afspraken hierover zijn gemaakt met de VZG. Hierin 
staan vaste momenten voor begrotingswijzigingen om het helder te houden. Mevrouw Michielsen geeft 
aan dat het goed is om de deelnemers een aantal keren per jaar te informeren over overschrijdingen 
van de budgetten.  
Mevrouw Michielsen vraagt om voor dit jaar goed te kijken naar de hoge rentebaten. De heer Hersel-
man geeft aan dat deze nu zijn meegenomen in de begroting. Mevrouw Michielsen geeft aan dat het 
goed is deze zo laag mogelijk te houden en deze tijdig door te storten naar de deelnemers.  
Mevrouw Michielsen geeft aan dat het negatief resultaat nu 260.000 euro bedraagt maar dat deze ei-
genlijk 351.000 euro is. Dit komt voor een groot deel door de kosten voor de vele bezwaren en de in-
huur van personeel. Deze kosten zijn nu opgevangen door hogere rentebaten. Dit betekent dat de ren-
tebaten worden ingezet voor werkzaamheden voor de gemeenten (WOZ).  
De heer Van Vugt geeft aan dat aanbesteding nog een risico is voor Sabewa Zeeland. Dit heeft te ma-
ken met contractmanagement. Hier moet meer bewustzijn voor zijn.  
De heer Hoek geeft aan dat er een verband gelegd wordt tussen externe krachten en kwetsbaarheid 
van de organisatie. Hij vindt dat een kleine organisatie als Sabewa Zeeland innovatief zal moeten zijn. 
Volgens de heer Van Vugt zijn hier goede procesbeschrijvingen en overdracht van werk bij nodig.  
Digitalisering en cybersecurity is een issue voor de komende jaren volgens de heer Van Vugt. De orga-
nisatie gaat vooruit, de cultuur gaat kantelen. Hij adviseert om te blijven investeren hierin en het iedere 
vergadering op de agenda te zetten. Hij vraagt het bestuur van Sabewa Zeeland duidelijk te zijn in de 
opdrachtformulering en daar tegenover steun en middelen beschikbaar te stellen. Er dient goed geprio-
riteerd te worden want niet alles kan in één keer. 
De heer Steijaert vraagt hoe de vertaling naar de sterren van de Waarderingskamer dan is. Hier kan de 
heer Van Vugt niks over zeggen, dat is aan de Waarderingskamer. Er is geïnvesteerd in AI voor het 
WOZ proces. Het bezwaren platform is hier een mooi voorbeeld van. Besluitvorming in dit proces blijft 
door medewerkers gedaan worden en niet door AI.  
De heer Herselman stelt voor het doorstorten van de rentebaten strakker in te regelen. Hiervoor zal 
eerst inzichtelijk gemaakt moeten worden hoe het nu verloopt. 
Het AB is akkoord om de jaarrekening door te sturen naar de deelnemers. 
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6. AB voorstel begrotingswijziging 2024 
Dit voorstel is in de vorige AB vergadering uitgebreid toegelicht. Er zijn daarna nog een paar kleine wij-
zigingen doorgevoerd. De heer Hoek heeft een opmerking over de gevolgde procedure. De eerste be-
grotingswijziging 2024 had gelijk met de primaire begroting 2024 ingediend moeten worden. En dit geldt 
ook bij de begroting 2025. Er is sprake van nieuw beleid volgens hem en dan moet het proces op die 
manier doorlopen worden. De heer Herselman is van mening dat het geen nieuw beleid is omdat Sa-
bewa Zeeland een uitvoeringsinstantie is. Hier is reeds over gediscussieerd tijdens de DB vergadering. 
Het DB is van mening dat er geen nieuw beleid is. En bovendien zijn er nu een aantal kosten die vorig 
jaar niet voorzien konden worden. Voor 2025 is het ook nog niet duidelijk of er extra kosten zijn.  
De heer Steijaert geeft aan dat deze discussie elke keer terugkomt. Het DB is het niet eens met de BC 
op dit punt. De heer Van Hulle geeft aan dat de regelingen van de VZG zorgen voor problemen in de 
uitvoerbaarheid. De heer Steijaert vraagt zich af of het uit te voeren is volgens de regels van de VZG. 
De capaciteit van Sabewa Zeeland op het gebeid van financiën is daarvoor niet voldoende. Er is één 
financieel adviseur die op hetzelfde moment de jaarrekening, de begroting en de belastingverantwoor-
dingen moet opstellen. Bovendien worden de jaarplannen voor 2025 pas in het najaar van 2024 ge-
maakt. Om nu al een begrotingswijziging voor 2025 op te stellen is niet mogelijk. De heer Simons merkt 
op dat als dit bij alle GR-en speelt, dit aangekaart moet worden bij de VZG. Hier zou in de werkgroep 
van de VZG over gediscussieerd moeten worden.  
De heer Hoek vraag of de invorderingsopbrengsten verwerkt zijn in de begroting. De heer Herselman 
geeft aan dat deze hier niet in zijn verwerkt. De rentebaten wel. De heer Hoek vraagt of de proceskos-
tenvergoeding is meegenomen in het meerjarenperspectief. De heer Van den Dobbelsteen geeft aan 
dat het aantal beroepszaken flink is toegenomen, dit zal waarschijnlijk ook voor 2025 gelden. Daardoor 
zullen de proceskosten nog niet sterk gaan dalen. 
Het AB is akkoord om de begrotingswijziging 2024 door te sturen naar de deelnemers. 
 

7. Begroting 2025 en meerjarenraming 2026-2028 
De heer Van der Hoest geeft aan dat de meerjarenraming een stijgende lijn in de kosten laat zien. Maar 
in 2026 zal er naar alle waarschijnlijkheid bezuinigd moeten worden. Dit zou in de meerjarenraming op-
genomen moeten worden. GR-en zullen rekening moeten houden met bezuinigingen. In september/ok-
tober moet Sabewa Zeeland de begroting voor 2026 gaan opstellen. Hiervoor is dan een nieuw kader 
nodig. 
De AB leden zijn akkoord met het doorsturen van de begroting 2025 naar de deelnemers. 
 
Ter informatie 
 

8. Voortgang wijziging GR per 1 juli 2024 
Hier zijn geen vragen over. 
 

9. W.v.t.t.k. en rondvraag 
De heer Meulblok vraagt naar de voortgang van het aanbestedingstraject voor een nieuwe belastingap-
plicatie. De heer Van den Dobbelsteen geeft aan dat het DB hier a.s. maandag een overleg over heeft. 
Er is een marktconsultatie gedaan waar diverse partijen op hebben gereageerd. Dit zal gedeeld worden 
met het DB en daar zal een besluit uit volgen 
 

10. Sluiting 
De heer Herselman bedankt iedereen voor zijn inbreng en sluit de vergadering.  
 
 

 
 


